
Protokół nr XLII/22
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się 23 lutego 2022 r.

(sesja w trybie zdalnym, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość,
przy użyciu aplikacji Teams i eSesja)

Początek sesji godz.: 9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 00:02:39-00:06:06)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 42. w obecnej kadencji 
sesję Rady Miejskiej w Słupsku, prowadzoną w trybie zdalnym, z wykorzystaniem 
środków porozumiewania się na odległość, przy użyciu programów Teams oraz eSesja. 
Powitała radnych uczestniczących w obradach, a w imieniu Wysokiej Rady powitała: 
Prezydent Miasta Słupska Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta: Martę
Makuch i Marka Golińskiego oraz Skarbnika Miasta Słupska Annę Gajdę i Sekretarza 
Miasta Łukasza Kobusa.
Następnie powitała wszystkich oglądających dzisiejsze obrady dzięki transmisji on-line   
w Biuletynie Informacji Publicznej.
Przed przystąpieniem do sprawdzenia kworum przypomniała, że potwierdzenie: 
obecności, zgłoszenia do dyskusji oraz głosowania w poszczególnych sprawach będą 
odbywać się za pośrednictwem eSesji.
Ponadto przypomniała o włączaniu mikrofonu w aplikacji Teams tylko na czas 
wypowiedzi - po udzieleniu głosu, wyłączaniu kamery podczas korzystania z telefonu 
komórkowego, oddalania się od komputera itp. oraz wyłączeniu w trakcie obrad 
wszelkich urządzeń mogących zakłócić innym uczestnikom jakość dźwięku.
Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia kworum i poprosiła radnych   
o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Po chwili stwierdziła, że w sesji uczestniczy 23 radnych, jest więc kworum
umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała również radnym o obowiązku informowania jej o każdym opuszczeniu 
obrad lub powrocie na posiedzenie w celu odnotowania na liście obecności faktycznego 
czasu nieobecności radnego.
Poinformowała, że funkcję sekretarza podczas dzisiejszych obrad będzie pełnić radny 
Wojciech Gajewski – Wiceprzewodniczący Rady.
Następnie poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest treść Protokołu Nr XLI/22       
z sesji, która odbyła się 26 stycznia 2022 r. Protokół radni otrzymali 8 lutego 2022 r.
Stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń               
i poprawek, w związku z tym – na podstawie § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady 
Miejskiej w Słupsku – protokół uważa się za przyjęty.
Następnie poinformowała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad   
i projektami uchwał radni otrzymali 16 lutego, ale projekty uchwał oraz inne materiały 
na sesję przekazywane były radnym na bieżąco, w miarę ich wpływania do Biura Rady 
Miejskiej.
(Zawiadomienie radnych o sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Informacja o sesji dla Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. Informacji dla pracowników Urzędu Miejskiego w Słupsku stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu. Informacja dla Komendanta Miejskiego Policji, 
Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej, Komendanta Straży Miejskiej       
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w Słupsku oraz Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad?
Nikt z radnych nie zgłosił wniosku.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wobec braku wniosków stwierdziła, 
że Rada Miejska w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym 
w zawiadomieniu. 

Porządek obrad sesji:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku oraz 

informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w 2021 roku.
3. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku o stanie

bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2021 
roku.

4. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - epidemiologicznego Miasta Słupska za 2021 rok.

5. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Słupsku z działalności Straży 
Miejskiej za rok 2021.

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Słupsk.

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 
Słupsku podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2021 r. (wg stanu na dzień 7 lutego 
2022 r.).

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 rok       
(druk nr 42/2).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Słupska na lata 2022-2037 (druk nr 42/10).

10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska 
na 2022 roku (druk nr 42/1).

11.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia w roku 2022 do realizacji programu 
osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” przez Miasto Słupsk (druk nr 42/4).

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 
ul. Chabrowej w Słupsku (druk nr 42/3).

13.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zawierającej żądanie 
zaprzestania działań związanych z procedowaniem administracyjnego 
przyłączenia części terenów Gminy Słupsk do Miasta Słupska (druk nr 42/5).

14.Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia               
(druk nr 42/6).

15.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań kierownika 
miejskiej jednostki organizacyjnej (druk nr 42/7).

16.Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia             
(druk nr 42/8).

17.Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Słupska       
(druk nr 42/9).

18.Interpelacje i zapytania radnych.
19.Sprawy bieżące.
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Ad pkt 2. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku   
oraz informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w 2021 roku.

(Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku oraz informacja 
o stanie bezpieczeństwa publicznego w 2021 roku stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 
protokołu)
(czas nagrania: 00:06:07-00:07:32)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że realizując 
obowiązek wynikający z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji, 
Komendant Miejski Policji w Słupsku przedłożył w dniu 27 stycznia 2022 r. sprawozdanie 
ze swej działalności wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa publicznego w 2021 r. 
Ze sprawozdaniem szczegółowo zapoznała się Komisja Spraw Społecznych i przyjęła      
je do wiadomości bez uwag.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 
sprawozdania.
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Komendant Miejski 
Policji w Słupsku złożył Radzie Miejskiej w Słupsku sprawozdanie ze swej 
działalności oraz informację o stanie bezpieczeństwa publicznego w 2021 roku. 

Ad pkt 3. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku 
o stanie bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej w 2021 roku.

(Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku o stanie 
bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2021 roku 
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokoły).

(czas nagrania: 00:07:33-00:09:41)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 14 
ust. 1. ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o Państwowej Straży Pożarnej rada miasta 
przynajmniej raz w roku rozpatruje informację komendanta miejskiego Państwowej 
Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa miasta w zakresie ochrony przeciwpożarowej.
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku przedłożył w dniu 28 stycznia 
2022 r. informację za 2021 rok. 
Dodała, że informacja była przedmiotem obrad Komisji Spraw Społecznych, która 
przyjęła ją do wiadomości bez uwag.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej 
informacji.
Nikt z radnych nie zgłosił się, dlatego poddała informację Komendanta Miejskiego 
Państwowej Straży Pożarnej pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
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Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska           
w Słupsku rozpatrzyła Informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 
Pożarnej w Słupsku o stanie bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2021.

Ad.pkt.4 Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  w Słupsku    
o stanie bezpieczeństwa sanitarno - epidemiologicznego miasta Słupska za 
2021 rok.

(Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  w Słupsku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - epidemiologicznego miasta Słupska za 2021 rok stanowi 
załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu).

(czas nagrania: 00:09:53-00:11:10)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 12a
ustawy z dnia 14 marca 1985 r. o Państwowej Inspekcji Sanitarnej - Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz w roku radzie miejskiej 
informacje o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Słupsku przedłożył w dniu 28 stycznia   
2022 r. informację za 2021 rok. 
Dodała, że informacja ta była przedmiotem obrad Komisji Spraw Społecznych, która  
przyjęła ją do wiadomości bez uwag.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej informacji?

Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  stwierdziła, że Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Słupsku przedstawił informację o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - epidemiologicznego miasta Słupska za 2021 rok.

Ad pkt 5. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Słupsku z działalności Straży 
Miejskiej za rok 2021.

(Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Słupsku z działalności Straży Miejskiej  
za rok 2021 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu)

(czas nagrania: 00:11:11-00:12:04)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że sprawozdanie 
Komendanta Straży Miejskiej w Słupsku z działalności Straży Miejskiej za rok 2021 
wpłynęło do Rady Miejskiej 31 stycznia 2022 r.
Nadmieniła, że ze sprawozdaniem zapoznała się Komisja Spraw Społecznych, która 
przyjęła je do wiadomości bez uwag.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania.

Nie było zgłoszeń.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku zapoznała się ze sprawozdaniem Komendanta Straży Miejskiej w Słupsku   
z działalności Straży Miejskiej za rok 2021.  
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Ad pkt 6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Miasto Słupsk.

(Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych
prowadzonych przez Miasto Słupsk stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:12:05-00:14:00)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 30a
ust. 5 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela, organ prowadzący szkołę 
będący jednostką samorządu terytorialnego sporządza sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego     
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez tę jednostkę samorządu 
terytorialnego, z uwzględnieniem wysokości kwoty różnicy między wydatkami 
poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku, a iloczynem średniorocznej 
liczby etatów nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego oraz 
średnich wynagrodzeń nauczycieli ustalonych w danym roku.
W dniu 25 stycznia 2022 roku Prezydent Miasta Słupska przekazała Radzie Miejskiej 
sprawozdanie za rok 2021.
Dodała, że ze sprawozdaniem zapoznała się Komisja Edukacji, która przyjęła je do 
wiadomości bez uwag.
(Opinia Komisji Edukacji stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
sprawozdania.

Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Prezydent Miasta 
Słupska złożyła Radzie Miejskiej w Słupsku sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego             
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Słupsk za rok 
2021.

Ad.pkt.7 Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady  Miejskiej 
w Słupsku podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2021 r. (wg stanu na dzień 
7 lutego 2022 r.).

(Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady  Miejskiej w Słupsku 
podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2021 r. (wg stanu na dzień 7 lutego 2022 r. 
stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu).

(czas nagrania: 00:14:02-00:17:06)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że wymienione 
sprawozdanie przekazała radnym 11 lutego br. 
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma.
O głos poprosiła Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka zabrała głos w odniesieniu    
do punktu 1 sprawozdania, dotyczącego realizacji uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Miasta, Gminie Miasto Elbląg z 
przeznaczeniem dla dzieci potrzebujących szczególnej opieki. Poinformowała, że Miasto 
otrzymało bardzo serdeczne podziękowanie za wsparcie finansowe od Elbląga                 
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i od opiekunek tych dzieci

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła o udostępnienie tej 
informacji – podziękowań. Zostaną one zamieszczone w e-sesji - dla wszystkich radnych.
Następnie poddała sprawozdanie pod głosowanie.
Zapytała kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania, kto jest przeciwny, kto
wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wyniki.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w 
Słupsku przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady  
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2021 r. (wg stanu na dzień
7 lutego 2022 r.).
(Podziękowania Prezydenta Elbląga oraz Dyrektora Domu Opieki Społecznej w Elblągu  
za wsparcie finansowe stanowią załączniki nr 17 i 18 do niniejszego protokołu)

Ad.pkt.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 rok 
(druk nr 42/2).

(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:17:08-00:20:52)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 11 lutego. Komisje: Finansów, Gospodarki Komunalnej, Edukacji        
i Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 20,21,22 i 23 do niniejszego protokołu).
Następnie poinformowała, że w dniu 22 lutego Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę 
do projektu uchwały, którą niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka Prezydenta Miasta – pismo z dnia 22 lutego 2022 r. znak: BM. RPB. 3021. 
6.2022.PM stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu).
Poprosiła Skarbnik Miasta Słupska Annę Gajdę o przedstawienie projektu wraz z 
autopoprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
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Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 rok.
(Uchwała Nr XLII/625/22 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 rok stano-
wi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2022-2037 (druk nr 42/10)

(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:20:53-00:23:46)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 16 lutego. Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu).
Następnie dodała, że w dniu 22 lutego br. Prezydent Miasta Słupska przedłożyła 
autopoprawkę do projektu uchwały, którą niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka Prezydenta Miasta – pismo z dnia 22 lutego 2022 roku znak: 
BM.RB.301.3.2022 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu).
Poprosiła Skarbnik Miasta Słupska Annę Gajdę o przedstawienie projektu wraz  z uzasa-
dnieniem i autopoprawką. 

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słup-
ska na lata 2022-2037.

(Uchwała Nr XLII/626/22 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Słupska na lata 2022-2037 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Słupska na 2022 roku (druk nr 42/1)

(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:23:47-00:27:34)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 4 lutego.
Poprosiła Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
Justynę Marglarczyk o przedstawienie projektu i uzasadnienia. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Justyna 
Marglarczyk przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego 
protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego  
dokumentu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Adam Treder

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska na 2022 
roku. 

(Uchwała Nr XLII/627/22 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bez-
domnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska na 2022 
roku stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu). 

Ad.pkt.11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia w roku 2022 do realizacji pro-
gramu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” przez Miasto Słupsk 
(druk nr 42/4).
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(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:27:36-00:39:24)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 14 lutego br. Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt 
pozytywnie.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu).
Następnie poinformowała, że w dniu  21 lutego br. przekazała radnym autopoprawkę    
do projektu uchwały.
(Autopoprawka Prezydenta Miasta – pismo z dnia 18 lutego 2022 r. znak:ZiSS. RPS. 0006. 
7.2022.MK stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu).
Poprosiła Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Marcina Tredera        
o przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Marcin Treder przedstawił 
projekt uchwały wraz z autopoprawką i uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Wojciech 
Lewenstam, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radna Małgorzata 
Lenart.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie widzi więcej 
zgłoszeń do dyskusji, więc poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z 
autopoprawką.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w 
Słupsku podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia w roku 2022 do realizacji 
programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” przez Miasto Słupsk.
(Uchwała Nr XLII/628/22 w sprawie przystąpienia w roku 2022 do realizacji programu 
osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” przez Miasto Słupsk stanowi załącznik Nr 36 do 
niniejszego protokołu).

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Marcin Treder bardzo 
podziękował za słowa uznania i poinformował, że przekaże je pracownikom, bo to dzięki 
nim realizowane są te zadania.

Ad.pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej
przy ul. Chabrowej w Słupsku (druk nr 42/3).

(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:39:24-00:48:50)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
wraz z materiałami dodatkowymi przekazała radnym 14 lutego br.
Poprosiła Dyrektora Wydziału Polityki Przestrzennej Macieja Araszkiewicza o 
przedstawienie projektu uchwały.

Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Macieja Araszkiewicza przedstawił projekt 
uchwały.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego 
protokołu).
Następnie otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli  : radna Renata Stec, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata 
Chrzanowska.

Odpowiedzi udzielali: Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński, Dyrektor 
Wydziału Planowania Przestrzennego Maciej Araszkiewicz.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie widzi więcej 
zgłoszeń do dyskusji i poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Bogusław Dobkowski
WSTRZYMUJĘ (6)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Wojciech Lewenstam, Anna 
Rożek, Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w 
Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej 
przy ul. Chabrowej w Słupsku.

(Uchwała Nr XLII/629/22 w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy        
ul. Chabrowej w Słupsku stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu).

(czas nagrania: 00:48:52-00:49:21)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przed przystąpieniem do realizacji 
kolejnych pięciu punktów porządku obrad dotyczących rozpatrzenia: skargi, dwóch 
wniosków oraz petycji, przypomniała, aby podczas dyskusji nie ujawniać danych 
osobowych skarżącego oraz wnioskodawców. 
Poprosiła radnych również, aby  pamiętali o nieujawnianiu danych podmiotu wnoszącego 
petycję,w związku z tym, że podmiot ten nie wyraził w petycji zgody na ich ujawnienie.
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Ad.pkt.13 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zawierającej żądanie 
zaprzestania działań związanych z procedowaniem administracyjnego 
przyłączenia części terenów Gminy Słupsk do Miasta Słupska (druk nr 
42/5)

(Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 40 do niniejszego protokołu).
(czas nagrania: 00:49:22-00:51:34)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 19 stycznia 2022 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja zawierająca żądanie zaprzestania działań 
związanych z procedowaniem administracyjnego przyłączenia części terenów Gminy 
Słupsk do Miasta Słupska.
Dodała, że petycję przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2022 r., po zapoznaniu się     
z jej treścią, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, jednogłośnie, zarekomendowała 
Radzie Miejskiej negatywne rozpatrzenie petycji.
(Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego 
protokołu).
Następnie poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała
projekt uchwały uwzględniający stanowisko Komisji i przekazała go radnym 16 lutego 
wraz z treścią petycji oraz stanowiskiem Komisji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego  
dokumentu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji zawierającej żądanie  
zaprzestania działań związanych z procedowaniem administracyjnego przyłączenia 
części terenów Gminy Słupsk do Miasta Słupska.

(Uchwała Nr XLII/630/22 w sprawie rozpatrzenia petycji zawierającej żądanie  
zaprzestania działań związanych z procedowaniem administracyjnego przyłączenia 
części terenów Gminy Słupsk do Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego 
protokołu).

Ad.pkt.14 Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk 
nr 42/6)

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 43 do niniejszego protokołu)
(czas nagrania: 00:51:35-00:55:44)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 2 lutego 2022 r. 
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja podpisana z imienia i nazwiska przez 
cztery osoby. Dodała, że petycję przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków      
i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2022 r., 
rozpoznała ją i stwierdziła braki formalne: brak adresu do korespondencji oraz 
wskazania osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję. 
(Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 44 do niniejszego 
protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków     
i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała projekt 
uchwały uwzględniający stanowisko Komisji. 
Projekt radni otrzymali 16 lutego wraz z treścią petycji oraz stanowiskiem Komisji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?

Radny Wojciech Lewenstam zabrał głos w sprawie ewentualnego rozpatrzenia petycji      
po uzupełnieniu braków.

Radna Renata Stec dodała, że przy przyjmowaniu korespondencji można byłoby 
sprawdzać, czy są podane w piśmie podstawowe dane np. adres do korespondencji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała zapis art.4 ustawy       
o petycjach – w petycji należy wskazać osobę reprezentującą podmiot wnoszący petycję 
i podać adres do korespondencji. 
Dodała, że ponowne wniesienie petycji ze wszystkimi wymaganymi danymi spowoduje 
jej rozpatrzenie.
Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń do dyskusji więcej nie widzi i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały , kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska             
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

(Uchwała Nr XLII/631/22  w sprawie  pozostawienia petycji bez rozpatrzenia stanowi 
załącznik Nr 45 do niniejszego protokołu). 

Ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi dotyczącej  zadań 
kierownika miejskiej jednostki organizacyjnej (druk nr 42/7).

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 43 do niniejszego protokołu)
(czas nagrania: 00:55:47-00:57:56)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 31 stycznia 2022 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga  dotycząca zadań kierownika miejskiej 
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jednostki organizacyjnej.
Skargę tę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej     
w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2022 r., po zapoznaniu się z jej treścią 
oraz stanowiskiem Prezydenta Miasta, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, 
jednogłośnie zarekomendowała Radzie uznanie skargi za bezzasadną.
(Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego 
protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków     
i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała                
projekt uchwały uwzględniający stanowisko Komisji. 
Projekt przekazała radnym 16 lutego wraz ze skargą, stanowiskiem Prezydenta oraz 
stanowiskiem Komisji.
Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie widzi i poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Czyż

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska           
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenie skargi dotyczącej  zadań kierow-
nika miejskiej jednostki organizacyjnej.

(Uchwała Nr XLII/632/22 w sprawie rozpatrzenie skargi dotyczącej  zadań kierownika 
miejskiej jednostki organizacyjnej stanowi załącznik Nr 48 do niniejszego protokołu)

Ad pkt 16 Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia (druk
42/8).

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 49 do niniejszego protokołu)
(czas nagrania: 00:57:56-01:00:50)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 2 lutego tego roku
do Przewodniczącej Rady – e-mailem - wpłynęło pismo zawierające w pkt.16 wniosek   
do Rady Miejskiej w Słupsku o niezwłoczną zmianę treści uchwały, która zagwarantuje 
wszystkim mieszkańcom miasta obecnym przyszłym korzystającym z usług edukacyjnych 
w szkołach podstawowych, ten sam poziom usług wraz z bezpłatnymi zajęciami na 
basenie dla klas 1-8 oraz wprowadzenie zapisów dotyczących posiłków dla uczniów szkół 
z ryczałtową opłatą miesięczną ok.20 zł., gdyż dzisiejsze zapisy tej uchwały są 
dyskryminujące i mogą spowodować nierówne traktowanie dzieci w wieku szkolnym.
Dodała, że wniosek ten przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2022 r., po zapoznaniu 
się z jego treścią, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, zarekomendowała 
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pozostawienie wniosku bez rozpatrzenia z uwagi na braki formalne: brak adresu do 
korespondencji osoby wnoszącej wniosek.
(Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 50 do niniejszego 
protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków     
i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała                
projekt uchwały uwzględniający stanowisko Komisji. 
Projekt ten przekazała radnym 16 lutego wraz z treścią wniosku oraz stanowiskiem 
Komisji.
Jednocześnie wniosła autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały polegającą       
na zmianie w drugim akapicie, tiret drugi -  sformułowania „osoby wnoszącej petycję” 
na  sformułowanie „osoby wnoszącej wniosek”.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie widzi i poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska             
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia.
(Uchwała nr XLII/633/22 w sprawie pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia stanowi   
załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Słupska 
(druk nr 42/9).

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 52 do niniejszego protokołu)
(czas nagrania: 01:00:51-01:03:44)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 14 stycznia 2022 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęło pismo Skarżącego, w którym zarzuca Prezydentowi
Miasta Słupska brak odpowiedzi na pismo w terminie przewidzianym w kodeksie 
postępowania administracyjnego i brak realizacji uchwały „reklamowej” z 2019 roku. 
Ponadto skarżący złożył kolejne pisma w tych sprawach: z dnia 31 stycznia i 4 lutego. 
Dodała, że skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2022 r., po zapoznaniu się     
z treścią wszystkich ww. pism oraz stanowiskiem Prezydenta Miasta, zarekomendowała 
Radzie:
- skargę na nieudzielenie w terminie odpowiedzi - uznać za bezzasadną, 
- skargę w sprawie realizacji tzw. uchwały „reklamowej” - podtrzymać stanowisko 
wyrażone przez Radę w uzasadnieniu Uchwały Nr XXIV/430/20 z dnia 21 grudnia 2020 r., 
w którym Rada wskazała na podstawy bezzasadności skargi.
(Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik Nr 53 do niniejszego 
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protokołu).
Następnie poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała
projekt uchwały uwzględniający stanowisko Komisji. 
Przekazała go radnym 16 lutego wraz ze skargą – pismami Skarżącego, stanowiskiem 
Prezydenta oraz stanowiskiem Komisji.
Ponadto poinformowała, że w dniu 22 lutego br. Skarżący przedłożył kolejne pismo 
dotyczące jego skargi na nieudzielenie odpowiedzi w terminie. 
Pismo to niezwłocznie zostało przekazane radnym.
(Pismo Skarżącego z dnia 22 lutego 2022 r. stanowi załącznik Nr 54 do niniejszego 
protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ?

Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie widzi i poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Bogusław Dobkowski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Słupska.
(Uchwał Nr XLII/634/22  w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Słupska 
stanowi załącznik Nr 55 do niniejszego protokołu).

ad pkt  18. Interpelacje i zapytania radnych.
(czas nagrania: 01:03:48-01:15:09)

Radny Jan Lange odczytał interpelacje dotyczącą udziału Miasta Słupska w drugiej edycji
naboru wniosków o bezzwrotne dofinansowanie inwestycji z Rządowego Funduszu Polski 
Ład . Następnie wypowiedział się w tej sprawie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska widząc zgłoszenia radnych przypo-
mniała, że w tym punkcie nie przewiduje się dyskusji.

Radny Jacek Szaran wypowiedział się w sprawie dyskusji radnych w tym punkcie.
Głos w tej sprawie zabrała również radna Anna Mrowińska.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska odnosząc się do wypowiedzi radnych 
zaproponowała, aby zgłosili wniosek o dyskusję, który podda pod głosowanie.

Nikt się nie zgłosił, więc zapytała, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zgłosić interpela-
cje czy wniosek.
Nikt się nie zgłosił, więc przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.
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ad pkt 19. Sprawy bieżące.

(czas nagrania: 01:03:48-01:15:46)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Prezydent Miasta 
Słupska przedłożyła wspomniane wcześniej dla Słupska podziękowania za przyznane do-
tacje. Nadmieniła, że podziękowania zostały umieszczone w e-sesji oraz zostaną dołą-
czone do protokołu z sesji.
Następnie stwierdziła, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. 
Podziękowała wszystkim za udział w obradach i zamknęła 42. w obecnej kadencji sesję 
Rady Miejskiej w Słupsku.
(Nagranie z sesji stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)

Koniec posiedzenia godz.10.15

Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
inspektor BRM
                                                                      Przewodnicząca  
                                                                Rady Miejskiej w Słupsku

                                                                   Beata Chrzanowska
Sekretarz obrad:
Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Słupsku
Wojciech Gajewski
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